
 
 

  
REFERAT, Styremøte nr.4, 2023 
Tid / Sted: 10.05.23, kl. 12:00— 13:30 / TEAMS 
 

Til stede: Forfall 
Kari B. Thingnes, Asker (konstituert leder)  Niclas Wigforss, Nesodden 
Knut Bjørnskau, leder Utvalg for Miljøovervåkning  
Mads Aulie, leder Utvalg for drikkevann -og Vannmiljøtiltak  
Trygve Sørbø Kvarme, Ås  
Toril Giske, VAV   
Line Kristin Haug, VAV, sekretær  

 
Sak 
nr. 

 Ansvar 
og frist 

1.  Referat fra styremøte 29.03.2023 
Referat behandles på neste møte.  
 

 

2.  Utvalg for drikkevann- og vannmiljøtiltak 
- 20.4 på Teams. Driftsseminaret er det store temaet nå. Save the date kommer 

før sommeren. Utskiftinger i arbeidsgruppen.  
- Sandfang jobbes delvis med det. BYM mangler oversikten, men de har fått et 

prosjekt på sandfang (tømming).  
- Regionalt samarbeid på vann. Seminar for dem som jobber på 

vannbehandlingsanlegg på Østlandet. De blir 22 stk. på Holmen fjordhotell, 23-
24.mai.  

- Det blir også siste året for Mads Aulie i Bærum kommune og i Fagrådet. 
 

 

3.  Utvalg for miljøovervåking 
- Nytt møte på Veas 30.5, med omvisning.  
- Knut deltok i møte med Miljødirektoretat, og kan informer om at det kommer 

en veileder. I etterkant har han sendt innspill fra PURA og Nordre Follo. Det blir 
trolig en veileder som vil også gjelde fjord-problematikk  

- Se punkt under.  

 
 
 

4.  Fagrådets prosjekter 
•            Resipient-prosjekt  

- Helge tar over prosjektleder etter Kristin Sola Jensen. Kari: Godkjenning av 
konsulentlister av prosjektleder, og sende til e-post til styreleder. Da blir det 2 
godkjenner, og betales av sekretær etter godkjenning. Om det er vesentlige 
justeringer underveis, så er det viktig at det er raske linje/avklaringen mellom 
prosjektet og Fagrådets styre.  

 
•            Miljødirektoratets modellprosjekt 

- Knut og Toril var på møte med Miljødirektoratet. Det var flere aktører (DHI/ 
COWI, NIVA m.fl.) som hadde presentasjoner. Det er mange punkter som 
direktoratet ønsker å kvittere ut, særlig knyttet til hvor viktig biologien er 
(eksempelvis lurv). Leverandørene har frist for innspill i dag. Miljødirektoratet 
ønsker åpne kilder, og det blir spennende å se hva som kommer fra 
direktoratet.  

 
 
 
 



 
 

- Styret ønsker å støtte dette prosjektet, om det ser bra ut. Styret ønsker å 
signalisere at vi kan være med på, og at vi setter av penger i budsjettet og ta 
opp dette på årsmøtet. Kari sender e-post til Miljødirektoratet. 
 

5.  Årsmøtet 
- Årets møte blir i Oslo, hos Oslo Militære samfund. Line skal på befaring i 

morgen.  
 
  

 

6.  Budsjett 
Se sakspapirer for budsjettforslag. Se spesielt markering i gult.  
Innspill om NOK 500.000,- til utvikling av fjordmodell i regi av Miljødirektoratet fordelt 
på 2023 og 2024. Sendes ut til styremedlemmene, og kom med eventuelle 
kommentarer til Line innen 22. mai.  
 

 

7.  Viktige oppgave høsten 2023 
Det er flere saker som må følges opp i høst, som kan bli kritisk uten sekretær.  
 Betale regninger fortløpende, altså må noen ha nettbanktilgangen fra 1.7. 

Regnskap legges inn i egen temas gruppe. Regnskapsfører er en tjeneste vi 
kjøper hos VAV.  

 MVA-meldinger. Frister: for mai/juni: 31. august + 10. oktober + 10. desember. 
Noen må meldes inn hos Altinn. Trenger flere som har Altinn-tilgang, Kari og 
Toril? Endres etter årsmøtet.  

 Søknad statsforvalteren og Viken fylkeskommune må også sendes i høst.  
 
Anbefaler at møteplan høsten blir sendt ut før sommeren. Kari ønsker et fysisk møte 
hos VAV, for å snakke om å omplassere sekretærstillingen i VAV. Regnskap, faglig leder 
(Frode Hult og Toril), Line og Kari. 
 

 

8.  Eventuelt  
- Kalt inn til kort møte 22 mai for siste forberedelser årsmøtet. Da bør 

sakspapirene og årsberetningen være klar.  
- Fjordredningskonferansen. 6 stk. fra VAV skal. PURA m/ Knut og Anita. Kari 

deltar også.  
- Line holdt foredrag for KS over 60 på mandag 8.mai.   
- Møte 14.4 med Fagrådet for ytre Oslofjord og Oslofjordens friluftsråd hos VAV 

Oslo. Innkalling kommer fra Line snart.  
 

 
 
 

 


